
Celina Skogan is the founder of Equidemia.com, an online Academy with a holistic approach. She loves diving
deep, and is therefore an ongoing student of the horse. After achieving her license as a Bent Branderup®
Trainer in 2013, she started her business as "Academic Art of Riding - Celina Harich" which then in 2018
became "Equidemia" as the additional qualifications in Equine Osteopathy and CranioSacral therapy
addressed her approach toward a more holistic concept, stretching wider than the classical equitation training
itself. Her interest in equine health and wellbeing are driving her to pursue more knowledge becoming a 3
years equine nutrition student at the TWI in Germany and in training for becoming a human Cranio therapist
(Milne Institute, International) with a focus on trauma and trauma integration. Celina connects these puzzle
pieces into an easy to follow approach: Equidemia is still evolving, and just now growing into a membership
concept and a holistic teacher training resource.
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Celina Skogan ist die Gründerin von Equidemia.com, einer Online-Akademie mit einem ganzheitlichen
Ansatz. Sie liebt es, tief in die Materie einzutauchen, und ist daher eine ständige Schülerin des Pferdes.
Nachdem sie 2013 ihre Lizenz als Bent Branderup®-Trainerin erhalten hatte, gründete sie ihr
Unternehmen als "Academic Art of Riding - Celina Harich", das 2018 in "Equidemia" umbenannt wurde,
da die zusätzlichen Qualifikationen in Pferdeosteopathie und CranioSacral-Therapie ihren Ansatz zu
einem ganzheitlicheren Konzept machten, das über die klassische Reitausbildung hinausgeht.
Ihr Interesse an der Gesundheit und dem Wohlbefinden von Pferden treibt sie an, sich weiterzubilden.
Sie studierte 3 Jahre Pferdeernährung am TWI in Deutschland und absolvierte eine Ausbildung zur
CranioSacral-Therapeutin (Milne Institute, International) mit dem Schwerpunkt Trauma und Trauma-
Integration. Celina verbindet diese Puzzlestücke zu einem leicht verständlichen Ansatz: Equidemia ist
noch in der Entwicklung und wächst gerade zu einem Mitgliedschaftskonzept und einer ganzheitlichen
Lehrerausbildung heran.
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The myth of natural unstraightness
Das Märchen der natürlichen Schiefe 
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